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Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!
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Érkezett: 2006 JON_ 2 3,

®rszággyuléa Hivatala

Írásbeli kérdés

„Eladó a Római part?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gyurcsány Ferenc miniszterelnökhöz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az állam, tulajdonában lévő vállalkozói vagyon értékesítéséről szóló 1995 . évi
XXXIX. Törvény módosítása 4 § 3 . pontjában olvashatjuk a Privatizációs törvény
mellékletének változását. A melléklet szerint 75%-ra csökken az állam részesedése a
Sportlétesítmények Vállalat Rt .-ben .

A http ://www.romaipart.com/ceginfo / intemetes oldalon a következőt lehet olvasni a 91 .000
m2-en elterülő ingatlan együttesről, aminek 25% - át kíván értékesíteni az állam .

„Részvénytársaságunk jelentős összeget fordít arra, hogy a kerület általános iskolás tanulóit a
testnevelési órák keretén belül készség szinten megtanítsa evezni, kajakozni, kenuzni, és ezzel
a Dunára szoktassa a gyerekeket, akikre a jövőben mint potenciális bérlőkre is számít . Az
1992-ben beindított oktatás óta több mint 5000 gyermek örülhet annak, hogy elsajátította a
vízisportok alapjait."

Kérdéseim:

A 25% értékesítése után, mennyiben fog változni a szabadidőközpont működésének
jellege?
Miért ezen ingatlan együttestől kíván megválni az állam?
Mennyi pénzt remél ettől az „üzlettől" az állam?



Nem gondolja, hogy súlyosan csorbul a főváros lakóinak vízisporttal kapcsolatos
lehetősége?
Mire alapozza végtelen optimizmusát, amikor a tömegsport népszerűsítésének
fontosságáról beszél?

Várom válaszát .

Budapest, 2006 . június 22 .
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